
The Animals' Christmas Eve (Little Golden Book)
[精装] [3岁及以上]

The Animals' Christmas Eve (Little Golden Book) [精装] [3岁及以上]_下载链接1_

著者:Gale Wiersum（盖尔·威厄瑟姆） 著，Alexandra Steele
Morgan（亚历山德拉·斯蒂尔·摩根） 绘

The Animals' Christmas Eve (Little Golden Book) [精装] [3岁及以上]_下载链接1_

标签

评论

标价13.7，活动300-150拿下

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd


-----------------------------
金色童书，美国印刷的，封面是纸板，里面内容是平装的。

-----------------------------
很好的儿童读物，从创意的角度描述信仰。

-----------------------------
书的质量很好，内容也不错，推荐一下。

-----------------------------
有点难，要等孩子大一些才能看

-----------------------------
质量好，大人孩子都满意

-----------------------------
精装不是特别精致，但是内容不错

-----------------------------
小金书系列，一如既往的喜欢

-----------------------------
韵文，琅琅上口，个人很喜欢。

-----------------------------
满意满意满意满意满意满意

-----------------------------
很好很强大······

-----------------------------



不错推荐购买不错推荐购买

-----------------------------
这本书我还没有来得及看，是本不错的书

-----------------------------
封面是硬皮的，故事不错

-----------------------------
Little Golden Book系列，硬封因包装原因有折痕，很遗憾

-----------------------------
The Animals' Christmas Eve (Little Golden Book)

-----------------------------
This is a collection of five extremely good stories all about absolutely very important
things like making friends, being independent and even taking part in your very first
school sports day! It contains: &#039;You can be my friend&#039;, &#039;Help! I really
mean it&#039;, &#039;I am really, really concentrating&#039;, &#039;I can do anything
that&#039;s everything all on my own&#039;, and &#039;Charlie is broken&#039;.
作者简介 Based on the award-winning books by Lauren Child, Charlie and Lola is now
a top-rated BBC children&#039;s television show and a huge international hit. Lauren is
also the multi-talented prize-winning creator of Clarice Bean. Charlie and Lola is
produced by Tiger Aspect Productions, one of the UK&#039;s most successful and
prolific independent television producers.This is a collection of five extremely good
stories all about absolutely very important things like making friends, being
independent and even taking part in your very first school sports day! It contains:
&#039;You can be my friend&#039;, &#039;Help! I really mean it&#039;, &#039;I am
really, really concentrating&#039;, &#039;I can do anything that&#039;s everything all
on my own&#039;, and &#039;Charlie is broken&#039;. 作者简介 Based on the
award-winning books by Lauren Child, Charlie and Lola is now a top-rated BBC
children&#039;s television show and a huge international hit. Lauren is also the
multi-talented prize-winning creator of Clarice Bean. Charlie and Lola is produced by
Tiger Aspect Productions, one of the UK&#039;s most successful and prolific
independent television producers.This is a collection of five extremely good stories all
about absolutely very important things like making friends, being independent and
even taking part in your very first school sports day! It contains: &#039;You can be my
friend&#039;, &#039;Help! I really mean it&#039;, &#039;I am really, really
concentrating&#039;, &#039;I can do anything that&#039;s everything all on my
own&#039;, and &#039;Charlie is broken&#039;. 作者简介 Based on the award-winning
books by Lauren Child, Charlie and Lola is now a top-rated BBC children&#039;s
television show and a huge international hit. Lauren is also the multi-talented
prize-winning creator of Clarice Bean. Charlie and Lola is produced by Tiger Aspect
Productions, one of the UK&#039;s most successful and prolific independent television



producers.

-----------------------------
"A most unusual title page sets the magical tone for this distinctive interpretation of
Moore&#039;s classic Christmas poem. A full moon on the left-hand page encloses the
author and illustrator information, with the volume&#039;s title spelled out across the
bottom of the spread by the twisted branches of snow-topped trees. Santa and his
reindeer soar overhead all the way to the edge of the right-hand page, leading the
reader right into the story. The narrator of this version is a wide-eyed young boy who
peers out the window in amazement and then creeps down the stairs to meet St.
Nicholas as he fills the stockings. Spirin&#039;s sumptuous illustr"A most unusual title
page sets the magical tone for this distinctive interpretation of Moore&#039;s classic
Christmas poem. A full moon on the left-hand page encloses the author and illustrator
information, with the volume&#039;s title spelled out across the bottom of the spread
by the twisted branches of snow-topped trees. Santa and his reindeer soar overhead
all the way to the edge of the right-hand page, leading the reader right into the story.
The narrator of this version is a wide-eyed young boy who peers out the window in
amazement and then creeps down the stairs to meet St. Nicholas as he fills the
stockings. Spirin&#039;s sumptuous illustrations with subtle glow provided by firelight
or moonlight, with striking shadows courtesy of the full moon. A wordless spread in the
center of the volume offers a dramatic pause with a full view of the sleigh and the
reindeer in flight, golden sleigh bells glistening. The Victorian setting is complemented
by an old-fashioned typeface and a tall, painted clock noting the midnight hour next to
each verse of the poem."ations with touches of gold have a subtle glow provided by
firelight or moonlight, with striking shadows courtesy of the full moon. A wordless
spread in the center of the volume offers a dramatic pause with a full view of the sleigh
and the reindeer in flight, golden sleigh bells glistening. The Victorian setting is
complemented by an old-fashioned typeface and a tall, painted clock noting the
midnight hour next to each verse of the poem."

-----------------------------
不知不觉已与京东相伴2年多了，生活用品，书本文具，粮油零食，现在已逐渐都在京
东购买，这样偶尔去超市也轻松了不少，真是“生活因你而改变”，希望京东提供更加
优质的商品和更加贴心的服务，让我们消费者能更加满意放心快乐地购物，支持京东！
上次买的一本书《宽心的智慧》，看到一篇文章，《生长在路边的蓟》，智利的一位作
家写的，聊充字数，一同分享。
有一次，在富翁的花园里，百合花向别的花儿打听，问它们是否见到过基督。因为它的
主人在赞美它那初绽的蓓蕾时，曾经提到过基督的名字。它以为，基督也许就像它的花
儿那 般美丽。
玫瑰展开了它那幽雅的紫红色说：“我没见过他，或许他只是一个农夫，而我所见到过
的都是王公贵族。”
“我也从来没有见到过他。”芳香而娇气的茉莉说，“尽管那些多情而又伤感的人都会
到我那娇小的花朵上来寻找灵感。”
“我不认识他，”孤芳自赏的茶花冷冷地接着说，“他多半是个乡下人，而我呢，从来
只依偎在才子佳人的胸前……”百合花不服气了：“我看不像，今天早上，主人一见到
我就 想起他来了。”
这时，紫罗兰说话了：“在我们花卉家族的成员中，可怜的蓟兄弟一定见到过他。它生
长在路边，见到所有的行人，它都会抬起它那风尘仆仆的脸庞向他们问好。虽然灰尘落
满了 它的脸，但它仍然温文尔雅，绽开着与我同样颜色的花儿。”
“对呀，”百合花叫了起来，“蓟肯定会认识基督的。不过，你说它是我们花卉家族中



的一员，那可不对，它身上长满了刺，丑恶得就像是个盗贼。其实它就是个盗贼，每当
牛羊 经过它的身旁时，它都会扯下它们的一缕毛。”
但说归说，百合花还是将脸转向了大路，装腔作势地娇声喊道：“蓟啊，我们可怜的兄
弟，你认识基督吗？”
蓟的疲惫而沙哑的声音随风飘了过来：“是的，我认识他。他曾在这条路上走过。我，
孤苦伶仃的蓟，曾轻轻抚摸过他的衣裳。”
“那末，他是否真的就像我的花儿一样？”
“如果是在月光下，你那看起来似乎是忧伤的情调和他有点儿相像。不过，你的头总是
抬得很高，而他呢，却总是低着头。但他的斗篷却像你的花瓣一样洁白。
即使只有这一点与他相像，你也已经非常幸福了，因为谁也不会将丑陋邋遢的我去与他
相比。” “你说说，他的眼睛是什么样的？” 蓟绽开了一朵蓝色的花。
“他的胸膛呢？”
蓟又绽开了一朵鲜红的花……""“哦，这可太刺眼了！”百合花叫道，“那末，在初春
的日子里，他的头上会戴什么样的花环？” 蓟伸出了它的刺。
“真可怕！”茶花插话说，“若是玫瑰的刺，那还情有可原；可这刺……”“基督爱人
吗？”百合花忍不住又问，“他的爱又是怎样的呢？”
“基督的爱就像这样，”蓟说着，一面在微风中播撒起它那成熟的花冠上的茸毛，风儿
立刻便将它们带到了四面八方。 “那末，”百合花说，“我们怎样才能认识他呢？”
“要想让他走过你的身边，要想感受他那温暖的目光，你就来做路旁的蓟吧。
”蓟回答说，“他一刻不息地在跋涉着，当他走过我的身边时，他对我说：‘上帝赐福
于你，因为你在旷野中开花，给疲倦和饥渴的行人带来了欢乐。’他不会因为你的花芳
而走
进富翁的花园，因为他要在风中呼吸另一种气息，那种气息来自于人间的痛苦与创伤。
”
然而，生长在富翁花园里的花，又有谁肯去做路边的蓟呢？就像那些追逐名利的世间男
女一样，他们谁也不会愿意在大漠荒野中追随基督。因此，他们是永远也不会认识他的
。 
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